



西南财经大学·经济信息工程学院

SCHOOL OF ECONOMIC INFORMATION ENGINEERING, SWUFE

西南财经大学经济信息工程学院信息管理与信息系统系 海内外人才招聘

西南财经大学介绍

西南财经大学是教育部直属的国家“211工程”和“985工程”优势学科创新平台建设的全国重点大学，也是国家首批“双一流”建设高校。学校坐落于中国新一线城市之首——“天府之国”成都。现有教职工 2039 人，专任教师 1300 余人，其中，有来自哈佛大学、康奈尔大学、剑桥大学、牛津大学、斯坦福大学、卡耐基梅隆大学等著名高校海归博士 300 余人，特聘海外院长 7 人，形成了海内外人才齐聚的师资队伍。目前拥有“长江学者”18 人，“千人计划”8 人，“万人计划”3 人，“杰青”、“优青”5 人，国家“百千万人才工程”入选者 5 人，国家级教学名师 3 人，教育部“新世纪优秀人才支持计划”人选 29 人，享受国务院政府特殊津贴专家 19 人。学校近百年的教学历史为国家培养了大量的财经专业人才，教学质量得到了社会各界的广泛认可，被誉为“中国金融人才库”。

经济信息工程学院信息管理与信息系统系介绍

信息管理与信息系统系成立于 1985 年，是经济信息工程学院历史最悠久的系，现有专任教师 17 人，其中博士生导师 5 人，教授 4 人，副教授 11 人。信息管理与信息系统系是四川省特色专业，开设有金融智能与信息管理光华创新实验班，以大数据分析和金融智能为特色，依托金融智能与金融工程四川省重点实验室、互联网金融安全与协同创新中心和区块链研究中心，专注于培养具备扎实数据科学理论及金融数据分析能力的复合型人才。信息管理与信息系统系建系 30 多年来，教学和科研成果丰硕，国际交流合作广泛而深入，先后举办第 4 届电子商务与电子政务管理国际会议(International Conference on Management of e-Commerce and e-Government: ICMecG)、第 18 届亚太信息系统会议(Pacific Asia Conference on Information Systems, PACIS 2014)、以及第 22 届国际电子商务会议(International Conference on Electronic Commerce, ICEC)等知名国际会议，在国内外学术界形成了较大影响力。

Southwestern University of Finance and Economics

The Southwestern University of Finance and Economics (SWUFE) is a top university specialized in finance, economics, and business. It is a national key university under the direct administration of the China's Ministry of Education and is listed in "Project 211" and "Double First-rate" strategic plan. SWUFE is located in Chengdu, which is known as the "Country of Heaven" or the "Land of Abundance". Recent years, SWUFE has a bold & resolute strategy on bringing in overseas talents, now has gained more than 300 talents from world top universities. Chengdu is now one of the most important economic, financial, commercial, cultural, transportation, and communication centers in Western China. More than 260 Fortune 500 companies have established branches in Chengdu. Due to its favorable natural environment, weather, cuisine, relaxed lifestyle, and affordable living cost, Chengdu has been named as the

most livable city for many times.

The Department of Information Management and Information Systems

Founded in 1985, the Department of Information Management and Information Systems is the oldest department of the School of Economics and Information Engineering. It relies on the "Finance Intelligence and Financial Engineering" Sichuan Provincial Key Laboratory and the China Blockchain Research Center, focusing on innovation and development of economic management and information technology interdisciplinary. The Department of Information Management and Information Systems has talents training special zones - "Financial Intelligence and Information Management Guanghua Innovative Talents Experimental Class". It currently has 17 full-time teachers, including 5 doctoral supervisors, 4 professors, and 11 associate professors. Since the establishment of the department, the teachers have published a lot of high-level academic papers in domestic and international famous journals. The Department also had widespread cooperation with international colleagues and has hosted the 18th Pacific Asia Conference on Information Systems (PACIS), the 22nd International Conference on Electronic Commerce (ICEC) and other important conferences.

招聘计划

信息管理与信息系统系 2019 年计划招聘专任教师 7 人。如果您刚刚走出校园，想要在教学和科研领域有所建树，那么欢迎来到我们这里，与一群积极向上的教师共同学习，感受西财青年“经世济民，孜孜以求”的人生追求，感受连续十年“中国最具幸福感城市”的魅力！

如果您在本领域已经颇有建树，想要拓展自我，那么也欢迎来到我们这里，我们所贯彻的信息科技和金融管理交叉融合的“现代信息技术+”学科发展战略和鲜明的财经特色，能给你们带来不一样的体验！

如果您想了解薪资待遇和科研经费情况，我们将根据西南财经大学配套待遇标准，给您提供最具竞争力的待遇和平台。看到这里如果您有意加入我们，可将简历（附带照片）发送至联系邮箱，在经试讲面试、人事审核、学校审定等程序后，我们将尽快择优录用。

Recruitment Program

Department of Information Management and Information Systems plans to recruit seven full-time teachers in 2019. If you are fresh off campus and want to make a difference in teaching and research, welcome to join us. Here you can work together with a group of positive teachers, feel the youth's life pursuit of "benefiting people and striving diligently", and also can experience the charm of the city which has been awarded as "the happiest cities in China" for ten consecutive years!

If you have already made a lot of achievements in this field and still want to stretch yourself, you are welcome to join us. The "Information Technology +" discipline development strategy integrating information technology and financial management and the distinctive characteristics of Southwestern University of Finance and Economics can bring you a different experience!

If you want to know about the salary and academic research funds, we will provide you with the most competitive salary and platform according to the supporting standard of treatment of our school. If you are interested in joining us, please send your resume (with photo) to the email. After the trial lecture, interview, personnel review, school approval and other procedures, we will enroll the excellent one as soon as possible.

人才基本待遇

人才标准	年薪	其他待遇
教授	40-80 万元	1.科研经费:学校在前两个聘用合同期间将分别提供数额不等科研启动费,并每年资助 2 万元国际合作与交流旅费。 2.福利待遇:提供一次性搬家费 1 万元;两个聘期内,提供总额为 18 万元的住房补贴;学院每年为年薪制教职工提供绩效补贴。
副教授	30-50 万元	
海外博士	30 万元起 (科研成果优秀者可依照科研成果申请加薪)	
国内博士	20 万元起 (科研成果优秀者可依照科研成果申请加薪)	

注:除以上基本人才待遇外,来校后还可申请学校“光华英才”人才支持计划。
符合条件的国内博士也可申请转岗海外年薪制。

Basic Income and Welfare Treatment

Talent Standard	Annual Salary	Other Benefits
Professor	400,000-800,000 Yuan	1. Academic Research Funds: The university will provide various starting fees for scientific research during the first two employment contracts, and fund 20,000 Yuan as travel expenses for international cooperation and exchange each year. 2. Benefits: Provide a one-time moving cost of 10,000 Yuan; Provide a total housing allowance of 180,000 Yuan during the two employment periods; The college provides performance allowance to its faculty on an annual salary.
Associate Professor	300,000-500,000 Yuan	
Overseas Doctor	>300,000 Yuan (People with excellent research achievements may apply for higher salary according to their research achievements)	
Domestic Doctor	>200,000 Yuan (People with excellent research achievements may apply for higher salary according to their research achievements)	

Note: In addition to the above basic income and welfare treatment, you can also apply for the "GuangHua Talents" support plan after coming to the university.

Domestic doctors who are qualified can also apply for the overseas annual salary system.

联系信息:

联系人: 王涛

电话: +86-028-87092313

邮箱: ccnuwt@swufe.edu.cn

Contact information:

Contacts: Tao Wang

Phone: +86-028-87092313

Email: ccnuwt@swufe.edu.cn

热诚欢迎海内外优秀人才加盟西南财经大学信息管理与信息系统系!

We sincerely welcome excellent talents from home and abroad to join the department of information management and system in Southwestern University of Finance and Economics.